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P r o t o k ó ł  Nr II/2024 

obrad III sesji Rady Miasta Zambrów odbytej w dniu 18 czerwca 2024 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta pokój Nr 214 w godzinach:  

12:00 – 16:00. 

W sesji uczestniczyło 20 radnych (lista obecności dołączona do protokołu)  

Obecni: 

1. Leszek Chodkiewicz 

2. Mariusz Ziemowit Dąbrowski 

3. Dorota Gosk 

4. Ryszard Kaźmierczak 

5. Michał Klimowicz 

6. Piotr Kołomyjski 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Katarzyna Kulesza 

11. Zbigniew Kulesza 

12. Barbara Danuta Laszuk 

13. Dariusz Janusz Matynka 

14. Wojciech Mianowski 

15. Agnieszka Ogórkowska 

16. Jacek Olszewski 

17. Henryk Rykaczewski 

18. Dariusz Śledziewski 

19. Zbigniew Jan Średnicki 

20. Andrzej Jan Truchel 

21. Cezary Witkowski 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1) Burmistrz Miasta Zambrów     – p. Kazimierz Dąbrowski 

2) Z-ca Burmistrza Miasta Zambrów    – p. Adam Libuda 

3) Skarbnik Miasta Zambrów     – p. Anna Sadowska - Piętak  

4) Sekretarz Miasta Zambrów     – p. Jolanta Gronostajska 

5) Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej             – p. Halina Brulińska 

6) Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  – p. Danuta Łapińska 

7) Kierownik USC       – p. Anna Stefańska 

8) Dyrektor MOK        – p. Marta Konopka  

9) Dyrektor MOPS       – p. Anna Kosakowska  

10) Prezesi spółek miejskich 

11) Dyrektorzy szkół podstawowych, miejskich przedszkoli oraz Żłobka Miejskiego  
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Porządek obrad: 
 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie raportu o stanie gminy Miasto Zambrów za 2023 r. 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu, informacji ostanie mienia komunalnego Miasta Zambrów oraz 

wykonania planów finansowych samorządowej instytucji kultury za 2023 r. 

8. Absolutorium. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

b) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej  

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Mieście Zambrów na lata 

2024 – 2030; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości stawki opłaty oraz stawki 

za pojemnik lub worek; 

d) odwołania Skarbnika Miasta Zambrów. 

10. Wolne wnioski oraz sprawy różne.   

11. Zamknięcie obrad. 
 

1. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił porządek obrad sesji. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. W związku z brakiem uwag uznał porządek 

sesji za przyjęty. 

 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał, czy są uwagi do 

protokołu obrad poprzedniej sesji. W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie protokół. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski uzupełnił powyższą informację.  

 

Radny p. Michał Klimowicz w odniesieniu do pkt 15 przedłożonej informacji, zwrócił się  

z prośbą o przybliżenie tego tematu. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że do powyższego 

programu może aplikować 139 średnich miast, tracących funkcje społeczno-gospodarcze.  

W ramach naboru wykonany zostanie kompleksowego projekt rozwojowy miasta 

ukierunkowany w szczególności na rozwój gospodarczy, środowiskowy i społeczny. Program 

zakłada dwuetapowe składanie wniosków o dofinansowanie. Pierwszy etap dotyczy 

przygotowania Wstępnej Propozycji Projektu.  

Wiceprzewodniczący Rady p. Mariusz Dąbrowski zwrócił się z pytaniem dotyczącym  

odbytego spotkania w sprawie remontu ul. Bema z przedsiębiorcami, przedstawicielami miasta 

oraz radnym p. Zbigniewem Kulesza. Wiceprzewodniczący Rady wskazał, że nie zostali 

zaproszeni pozostali radni z okręgu pierwszego.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że informacja o spotkaniu 

była podana do publicznej wiadomości. Na powyższe spotkanie nie byli zapraszani radni. 

Wskazany Radny p. Zbigniew Kulesza był obecny na spotkaniu jako członek Stowarzyszenia 

Przedsiębiorców i Pracodawców Zambrowskich. 

Radna p. Barbara Laszuk w odniesieniu do pkt. 16 przedłożonej informacji zapytała, czym jest 

spowodowana zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Zambrów obejmującego obszar położony w rejonie ulic: Białostockiej graniczący z ogródkami 

działkowymi. Radna zapytała również, czy są tam grunty miejskie. Czy wpływają uwagi do 

konsultowanego projektu oraz czy będzie spotkanie z mieszkańcami w tej sprawie. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że zmiana planu dotyczy 

terenów inwestycyjnych zlokalizowanych przy ul. Produkcyjnej. Plan został uchwalony, jednak 

firma, która chce tam się budować ma uwagi do planu. Informacje są udostępnione na stronie 

internetowej miasta, Biuletynie Informacji Publicznej oraz Gazecie Współczesnej. Jest to teren 

prywatny. 
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4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że na 

poprzedniej sesji interpelację złożył Radny p. Zbigniew Średnicki w sprawie podwyżek cen 

wody i ścieków od 1 czerwca 2024 r. Poinformował, że odpowiedź została udzielona. Następnie 

odczytał udzieloną odpowiedź. 

Radny p. Zbigniew Średnicki przedstawił swoje uwagi do udzielonej odpowiedzi na 

interpelację. Ponadto zapytał, czy PGE Obrót odbiera prąd i na jakich zasadach się to odbywa, 

oraz czy są prowadzone konsultacje z PGE Obrót, w którym roku wybudowano turbiny gazowe. 

Radny zapytał, czy w ostatnich miesiącach były problemy z jakością wody.  

 

Prezes ZCiW Sp. z o.o. p. Andrzej Suwalski odpowiedział, że niedobory wody, które wydarzyły 

się spowodowane były pracami jakie prowadziły wodociągi miejskie. Poinformował, że po tych 

usterkach wykonano przegląd całej sieci wodociągowej. Następnie Prezes odniósł się do pytań 

dotyczących zagadnień poruszanych w interpelacji. 

 

W tym temacie wywiązała się dyskusja. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że  

w okresie międzysesyjnym wpłynęła interpelacja Radnego p. Dariusza Śledziewskiego. 

Następnie odczytał powyższą interpelację. Poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona.    

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że w dniu 

dzisiejszym wpłynęła interpelacja Radnego p. Michała Klimowicza. Następnie odczytał 

powyższą interpelację. Poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona.    

6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie raportu o stanie gminy Miasto Zambrów za 2023 r. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że zgodnie z art. 28 aa ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych 

ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania  

i kontrolowania niektórych organów publicznych burmistrz ma obowiązek co roku do dnia 31 

maja przedstawić radzie raport o stanie gminy. Przedłożony raport obejmuje podsumowanie 

działalności burmistrza za rok poprzedni, realizację polityk, programów i strategii oraz uchwał.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady Miasta Zambrów o opinię nt. raportu  

o stanie gminy Miasta Zambrów za 2023 rok. 

 



Strona | 5  
 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej p. Zbigniew Średnicki poinformował, że Komisja  

w głosowaniu jawnym jednogłośnie, bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury i Oświaty p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie, bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzej Truchel poinformował, że 

Komisja w głosowaniu jawnym 2 głosami za, bez głosów przeciwnych oraz przy 3 głosach 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego p. Henryk Rykaczewski  

poinformował, że Komisja w głosowaniu jawnym przy 1 głosie za, 3 głosami przeciw oraz bez 

głosów wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 

2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusz Śledziewski poinformował, 

że Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie, bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 2023 rok.  

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk otworzył debatę  

w sprawie raportu o stanie gminy Miasta Zambrów za 2023 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki zwrócił się z pytaniem, 

dlaczego tak dobrze prosperujący budżet w poprzednich latach został roztrwoniony na 

inwestycje, które ostatecznie nie zostały zrealizowane zgodnie z planem. Radny wskazał, że  

w poszczególnych budżetach w latach 2019 – 2022 była nadwyżka, zaś w 2023 r. powstał 

deficyt i został zaciągnięty kredyt. Radny poddał wątpliwość prawidłowość oszacowania 

inwestycji. Powołując się na uchwałę Rady Miasta Zambrów z dnia 19 lutego 2019 r. w sprawie  

określenia zadań inwestycyjnych Gminy Miasto Zambrów przewidzianych do realizacji  

w czasie VIII kadencji organów gminy oznajmił, że wiele zadań objętych harmonogramem nie 

zostało zrealizowanych. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że uchwała Rady Miasta 

Zambrów z dnia 19 lutego 2029 r. w sprawie  określenia zadań inwestycyjnych Gminy Miasto 

Zambrów przewidzianych do realizacji w czasie VIII kadencji organów gminy określa jedynie 

kierunki działań. Dodał, że trudno jest wszystko przewidzieć. Wskazał, że w kolejnym punkcie 

porządku posiedzenia dokona omówienia również inwestycji niezrealizowanych, jednocześnie 

przypomniał, że na komisjach Rady Miasta Zambrów omawiał te inwestycje. 

 

Radna p. Barbara Laszuk przypomniała o problemie mieszkańców bloku znajdującego się na 

ul. Aleja Wojska Polskiego 11. Radna wskazała, że mieszkańcy postulują o zamkniecie drzwi 

do sklepu od strony osiedla, co zdaniem mieszkańców przyczyni się do poprawy ich komfortu 

wypoczywania. Radna odniosła się również do uchwały podjętej 28 grudnia 2023 r. w sprawie 
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przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Zambrowa w części dotyczącej kwartału terenu położonego w obrębie ulic: 71 Pułku Piechoty 

i Prymasa Stefana Wyszyńskiego. Radna przypomniała, że wówczas radni zostali wprowadzeni 

w błąd. W związku z zaistniałą sytuacją, Radna poddała wątpliwość zasadność głosowania za 

wotum zaufania dla Burmistrza. Radna podkreśliła, że zawsze będzie stawiała interesy 

mieszkańców ponad inwestycje. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski zaapelował, aby dyskusje odbywały się 

zgodnie z porządkiem posiedzenia sesji. Zadeklarował, że sprawa mieszkańców bloku 

znajdującego się przy ul. Aleja Wojska Polskiego 11 zostanie zakończona. Przypomniał, że 

problem z osobami spożywającymi alkohol w miejscach publicznych dotyczy również innych 

miejsc w mieście. 

 

Radny p. Zbigniew Korzeniowski powiedział, że wotum zaufania Burmistrz otrzymał dwa 

miesiące wcześnie podczas wyborów samorządowych od mieszkańców Zambrowa. Wskazał, 

że głosując za wotum zaufania dla Burmistrza on jak i Radni Klubu Radnych „Zambrów 

Razem” potwierdzą wolę mieszkańców miasta. 

 

Radny p. Zbigniew Kulesza powiedział, że przez pryzmat jednej uchwały nie można oceniać 

pracy Burmistrza. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Zambrów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna Kulesza, 

Zbigniew Kulesza, Dariusz Janusz Matynka, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Cezary 

Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, 

Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Henryk Rykaczewski, 

Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Gosk 

 

(uchwałę nr 7/III/2024 dołączono do protokołu) 

 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu, informacji ostanie mienia komunalnego Miasta Zambrów oraz 

wykonania planów finansowych samorządowej instytucji kultury za 2023 r.  
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Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Anna Sadowska – Piętak. 

Poinformowała, że na komisjach Rady Miasta Zambrów było omawiane szczegółowo 

powyższe sprawozdanie w związku z powyższym zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań  

w powyższym temacie. 

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk 

odczytał opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania finansowego Miasta Zambrów za 

2023 r. Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie, bez głosów przeciwnych oraz 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady Miasta Zambrów o opinię nt. 

sprawozdania finansowego Miasta Zambrów za 2023 r. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej p. Zbigniew Średnicki poinformował, że Komisja  

w głosowaniu jawnym jednogłośnie, bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury i Oświaty p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie, bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzej Truchel poinformował, że 

Komisja w głosowaniu jawnym 2 głosami za, bez głosów przeciwnych oraz przy 3 głosach 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego p. Henryk Rykaczewski  

poinformował, że Komisja w głosowaniu jawnym przy 1 głosie za, bez głosów przeciwnych 

oraz przy 3 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusz Śledziewski poinformował, 

że Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie, bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odczytał uchwałę Nr RIO.II-

00321-24/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 

5 kwietnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 

Zambrów sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 

Zambrów za 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Strona | 8  
 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna Kulesza, 

Zbigniew Kulesza, Dariusz Janusz Matynka, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Cezary 

Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, 

Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Henryk Rykaczewski, 

Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Gosk 

(uchwałę nr 8/III/2024 dołączono do protokołu) 

8. Absolutorium. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że szczegółowe sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z 

załącznikami otrzymaliście Państwo radni w dniu 17 maja 2024r. za pośrednictwem programu 

eSesja, łącznie ze sprawozdaniem finansowym za 2023 rok. Komisja Rewizyjna VIII kadencji 

Rady Miasta Zambrów, jak również wszystkie merytoryczne komisje Radny Miasta Zambrów 

IX kadencji, zajmowały się wykonaniem budżetu i wypracowały stosowne opinie, które 

przewodniczący komisji przedstawią Wysokiej Radzie. Uchwalony przez Wysoką Radę budżet 

na sesji Rady Miasta Zambrów w dniu 28 grudnia 2022 r. określił: dochody ogółem –  

132.308.593,00 zł, w tym dochody bieżące – 100.967.824,00 zł oraz dochody majątkowe – 

31.340.751,00 zł. Wydatki ogółem – 145.612.637,51 zł, w tym wydatki bieżące – 

110.562.193,51 zł oraz wydatki majątkowe – 35.050.444,00 zł. Plan po zmianach dochodów i 

wydatków na dzień 31 grudnia 2023 r. wyniósł: dochody ogółem – 142.370.176,12 zł, w tym 

dochody bieżące – 105.764.018,58 zł oraz dochody majątkowe – 36.606.157,54 zł. Wydatki 

ogółem – 170.261.176,85 zł, w tym wydatki bieżące – 107.551.356,27 zł oraz wydatki 

majątkowe – 62.709.820,58 zł. Faktyczne wykonanie dochodów i wydatki na dzień 31 grudnia 

2023 r. wynosiło: dochody ogółem – 135.885.767,34 zł, w tym dochody bieżące –  

103.747.616,42 zł oraz dochody majątkowe – 32.138.150,92 zł. Wydatki ogółem - 

157.004.935,81 zł, w tym wydatki bieżące –  103.392.384,29 zł oraz wydatki majątkowe – 

53.612.551,52 zł. Na koniec 2023 roku Miasto Zambrów posiadało deficyt budżetowy  

w wysokości 21.119.168,47 zł rozumiany jako różnica między dochodami i wydatkami. Deficyt 

został pokryty: nadwyżką z lat ubiegłych w wysokości 14.590.997,92 zł, niewykorzystanych 

środków pieniężnych na kwotę 1.300.000,00 zł oraz z innych źródeł 597.539,00 zł. Na koniec 

roku budżetowego 2023 Miasto Zambrów posiadało kredyt w wysokości 4.630.628,60 zł. 

Wskaźniki samodzielności budżetowej wskazują, że budżet został bardzo dobrze wykonany. 

Największymi dochodami Miasta były: subwencja ogólna – 34.090.442,75 zł, udział Miasta 

Zambrów w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych 18.254.517,00 zł, wpływy 

z podatków lokalnych – 14.328.680,78 zł, pomoc społeczna – 2.969.420,83 zł, rodzina – 

11.993.781,04 zł, gospodarka komunalna – 6.896.488,44 zł, transport i łączność – 1.123.612,36 

zł. Najwięcej wydatków Miasto poniosło w następujących działach: oświata i wychowanie – 



Strona | 9  
 

44.568.413,54 zł, rodzina – 14.435.892,40 zł, pomoc społeczna – 8.034.387,52 zł, administracja 

publiczna – 8.427.687,51 zł, gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 9.119.650,34 zł, 

kultura fizyczna i sport – 4.511.211,37 zł, kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 

3.922.000,00 zł, transport i łączność – 2.796.901,17 zł. Na oświatę i wychowanie przeznaczono 

29% wszystkich wydatków. Na wydatki majątkowe wydano kwotę 53.612.551,52 zł, co 

stanowi 35% wszystkich wydatków. Jest to rekordowa kwota wydana na inwestycje, jaką 

samorząd Zambrowa przeznaczył na ten cel. Następnie Burmistrz przedstawił inwestycje 

niezrealizowane, które zostaną zakończone w roku budżetowym 2024: 

- budowa drogi rowerowej wzdłuż drogi krajowej Nr 63 zostanie zrealizowana  

w terminie 29.10.2024 r. z powodu: 7-miesięcznych uzgodnień z Dyrekcją Dróg Krajowych  

i Autostrad w Białymstoku z Zarządcą tej drogi a następnie 6-miesięcznym uzgodnieniami  

z Dyrekcją Wód Polskich; 

- budowa drogi rowerowej wzdłuż drogi Ostrowskiej jest zadaniem dwuletnim,  

z terminem zakończenia 30.06.2024 r.; 

- termin zakończenia budowy dróg przy ulicy Białostockiej wraz z rondem został przesunięty 

na kwiecień br. ze względu na panujące warunki atmosferyczne w IV kwartale 2023 r.; 

- modernizacja boiska „Orlik” przy Szkole Podstawowej Nr 4 została przesunięta na kwiecień 

2024 r. ze względu na dodatkowe prace, nie ujęte w kosztorysie inwestorskim oraz na warunki 

atmosferyczne w IV kwartale 2023 roku, które uniemożliwiły położenie nawierzchni 

syntetycznej; 

- zagospodarowanie terenów przy zalewie dla celów rekreacyjnych. Termin został przesunięty 

na 4 maja 2024 r. ze względu na warunki atmosferyczne, panujące w IV kwartale 2023 roku. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski podkreślił, że realizacja i wykonanie tego 

budżetu było możliwe dzięki całorocznej współpracy Rady Miasta Zambrów VIII kadencji, 

opartej na merytorycznych realiach, w których liczył się wyłącznie interes naszego Miasta  

i jego mieszkańców. Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do jego realizacji. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Wysokiej Rady o przyjęcie sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok i udzielenie absolutorium, mając świadomość, 

że w IX kadencji Rady Miasta Zambrów jest 10 nowych radnych, którzy nie brali udziału przy 

realizacji budżetu roku 2023, ale jednocześnie wskazał, że ciągłość władzy ustawodawczej, 

jaką jest Wysoka Rada, obowiązuje. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odczytał opinię Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zambrów z tytułu 

wykonania budżetu Miasta Zambrów za 2023 rok. Komisja w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie, bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących wyraziła pozytywną opinię  

w powyższej sprawie. Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odczytał 

również wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 17.04.2024 r. o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Zambrów za 2023 r. łącznie z opinią w sprawie wykonania budżetu 

Miasta Zambrów za 2023 r. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odczytał uchwałę  

nr RIO.II-00322-21/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku z dnia 23 kwietnia 2024 r. 
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Radny p. Ryszard Kaźmierczak zwrócił uwagę, że terminy wykonywanych zadań 

inwestycyjnych są opóźniane oraz nie są doszacowane koszty. Wskazał, że inwestycja przy ul. 

Piłsudskiego miała zostać wykonana w trzech częściach, jednak zostały wykonane tylko dwie. 

Radny odniósł się również do inwestycji budowa tężni solnej, powiedział, że inwestycja będzie 

służyła mieszańcom miasta. W odniesieniu do inwestycji kompleksowa modernizacja 

budynków oświatowych Radny zapytał, w jaki sposób zostały rozliczone te projekty oraz czy 

były jakieś niedociągnięcia.  

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że nastały takie czasy, że 

ciężko wykonać inwestycje w zaplanowanym terminie. Ciężko nakłonić specjalistę do 

wykonania dokumentacji technicznej. Burmistrz odniósł się również do wypowiedzi dotyczącej 

realizacji tylko dwóch etapów inwestycji zagospodarowanie terenu przy ul. Piłsudskiego. 

Wyjaśnił, że nie został wykonany trzeci etap ww. inwestycji ponieważ nie było środków. 

Wskazał, że inwestycja kompleksowa modernizacja budynków oświatowych została 

zakończona, projekty zostały zakończone, zaś terminy zostały dochowane, szkoły i przedszkola 

rozpoczęły pracę we wrześniu.  

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zambrów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna Kulesza, 

Zbigniew Kulesza, Dariusz Janusz Matynka, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Cezary 

Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, 

Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Henryk Rykaczewski, 

Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Gosk 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że uchwałę  

w sprawie absolutorium Rada podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

Rady. W związku z zaistniałą sytuacją stwierdził, że Rada Miasta Zambrów nie podjęła 

powyższej uchwały. 

 

Radca Prawny p. Krzysztof Kapitan w odniesieniu do wypowiedzi Przewodniczącego Rady 

Miasta Zambrów p. Kamila Kowalczyka wyjaśnił, że rada podejmuje decyzję bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady, jednak w przypadku kiedy żadna z opcji nie 

uzyskała bezwzględnej większości głosów wtedy sprawa jest nierozstrzygnięta. W przypadku 
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kiedy 11 radnych byłoby przeciwko mielibyśmy sytuację o której wskazał Przewodniczący 

Rady. Przepisy ustawy o samorządzie gminnym wprost przewidują, że nie podjęcie uchwały  

o udzieleniu wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu wotum 

zaufania. W przypadku absolutorium brak jest takiego zapisu, w związku z powyższym 

wynikiem głosowania należy przyjąć, że sytuacja nie jest przesądzona. Rada Miasta Zambrów 

nie podjęła żadnej uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski podziękował, wszystkim Radnym którzy 

głosowali za udzieleniem absolutorium. Wskazał, że absolutorium jest specyficznym 

instrumentem rady. Wytyczne dotyczące absolutorium określają art. 18 i 18 a ustawy  

o samorządzie gminnym oraz art. 271 ustawy o finansach publicznych. Zapewnił, że kryteria 

ustawy o finansach publicznych zostały spełnione przez Miasto Zambrów oraz Burmistrza 

Miasta Zambrów. Jednocześnie poinformował, że kryteria zapisane w ustawie o samorządzie 

gminnym nie zawsze zależą od merytorycznego wykonania budżetu, ale od spraw które nie 

mają nic wspólnego z budżetem. Są to decyzje polityczne, uprzedzenia osobiste do Burmistrza. 

Zdaniem Burmistrza Miasta Zambrów wstrzymanie się od głosu jest to jednoznaczne z byciem 

przeciw. Absolutorium bądź jego nie udzielnie to nie tylko ocena pracy Burmistrza, ale  ocena 

pracy pracowników urzędu, dyrektorów i pracowników jednostek podległych, prezesów  

i pracowników spółek. Radni poprzez swoje głosowanie wystawili ww. pracownikom ocenę 

negatywną za całoroczną prace w 2023 r.  

 

W związku z brakiem dalszych uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil 

Kowalczyk ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Anna Sadowska – Piętak. 

Poinformowała, że Radni otrzymali dwie propozycje zmian w uchwale. Następnie omówiła 

wprowadzone zmiany w budżecie miasta. Poinformowała, że ustalone zostały dochody budżetu 

Miasta po zmianach i będą wynosiły 148 493 438,15 zł, w tym: dochody bieżące - 

114.225.754,04 zł oraz dochody majątkowe - 34.267.684,11 zł. Ustalone zostały również 

wydatki budżetu Miasta po zmianach i będą wynosiły 161 671 308,30 zł, w tym: wydatki 

bieżące - 114.188.939,50 zł oraz wydatki majątkowe – 47 482 368,80 zł. Deficyt budżetu 

Miasta Zambrów nie zmienił się, ustalony został na kwotę 13 177 870,15 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej p. Zbigniewa Średnickiego o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji p. Zbigniew Średnicki poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Radna p. Barbara Laszuk zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie powodu zmniejszenia dotacji  

o kwotę 200 000,00 zł przyznaną na realizację zadań bieżących w administracji rządowej. 

 

Skarbnik Miasta Zambrów p. Anna Sadowska – Piętak wyjaśniła, że pomniejszenie środków 

dotyczyło opieki społecznej. 

 

Radna p. Barbara Laszuk zwróciła się również z prośbą o wyjaśnienie zmniejszenia wydatków 

o kwotę 237 000,00 zł na termomodernizację budynku Miejskiego Ośrodka Kultury. 

 

Skarbnik Miasta Zambrów p. Anna Sadowska – Piętak wyjaśniła, że inwestycja ta będzie 

realizowana w przyszłym roku, w związku z powyższym środki finansowe zostały przeniesione 

na inna inwestycję.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Gosk 

 

(uchwałę nr 9/III/2024 dołączono do protokołu) 

b) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej w Mieście Zambrów na lata 2024 – 2030;  

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor MOPS p. Anna Kosakowska. Poinformowała, że 

z dniem 22 czerwca 2023 r. weszła w życie nowa ustawa o przeciwdziałaniu przemocy 

domowej. Zmiana dotyczyła przede wszystkim terminologii. W związku z powyższym został 

przygotowany projekt uchwały obejmujący nowe nazewnictwo, ponadto zaktualizowane 

zostały dane oraz zadania. Dyrektor zapewniła, że program był konsultowany ze wszystkimi 

podmiotami, które go będą realizować. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji p. Dariusza Śledziewskiego o opinię w sprawie powyższego 

projektu uchwały.  
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Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Radna p. Barbara Laszuk zwróciła się z pytaniem na jakie organizacje pozarządowe liczy 

Dyrektor MOPS w realizacji programu. 

 

Dyrektor MOPS p. Anna Kosakowska odpowiedziała, że członek Zespołu 

Interdyscyplinarnego jest przedstawicielem Stowarzyszenia „Szansa” co obliguje do wspólnej 

pracy. Głównym podmiotem realizującym będzie Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, zaś 

działania profilaktyczne będą realizowały placówki oświatowe. 

 

Radna p. Barbara Laszuk zapytała, czy Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej aplikował do 

rządowego programu o wsparcie finansowe. 

 

Dyrektor MOPS p. Anna Kosakowska odpowiedziała, że jest to zadanie własne gminy, 

pracownicy MOPS oraz funkcjonariusze policji wykonują powyższe zadania w ramach swoich 

obowiązków służbowych. Rząd pierwszy raz przeznaczył środki finansowe w kwocie 6 000,00 

zł na obsługę administracyjną. Środki mogą zostać wydatkowane na materiały biurowe lub 

sprzęt komputerowy. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej w Mieście Zambrów na lata 2024 – 2030;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Gosk 

 

(uchwałę nr 10/III/2024 dołączono do protokołu) 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, wysokości stawki opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina 

Brulińska. Poinformowała, że przygotowana została propozycja zmiany uchwały, która 

dotyczy tylko części związanej z lokalami, gdzie prowadzona jest działalność gospodarcza. 

Stawki, które były ustalone  w 2020 r. wynosiły 6 zł za pojemnik 120 l, kwoty nie były 

zmieniane do chwili obecnej. Po krótce przybliżyła System Gospodarowania Odpadami 
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Komunalnymi, który funkcjonuje od 2012 r. Poinformowała, że Naczelnik przypomniała, że do 

2020 r. obowiązywała opłata ryczałtowa, zaś metoda naliczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi była ustalona od powierzchni mieszkania. W 2021 r. ustawodawca 

nałożył obowiązek opłaty za wytwarzane odpady za tonę, co wymusiło zmianę metody 

naliczania opłaty od mieszkańca i gospodarstwa domowego. Powyższe zmiany spowodowały 

zwiększenie kosztów gospodarowania tym system. Do 2022 r. włącznie Miasto nie miało 

problemu ze zbilansowaniem się systemu. Uzyskiwane były wszystkie poziomy odzysku jakie 

ustawa nakładała. W 2022 r. po przetargu okazało się że stawki które zostały ustalone od 

stycznia 2023 r. będą wyższe i będą wynosiły 848,87 zł/Mg. Naczelnik poinformowała, że 

podwyższenie stawek pomimo utrzymania tego samego poziomu wytwarzania odpadów  

i zmniejszaniem się liczby osób objętych systemem będzie skutkowało nie zamknięciem się 

systemu. Rada Miasta Zambrów 28 grudnia 2023 r. podjęła uchwałę nr 314/LII/23 w sprawie 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi w roku 2023 z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przedsiębiorcy do tej pory deklarowali ilość pojemników na poziomie minimalnym. W związku 

z tym wpływy do budżetu z branży handlowo – usługowej od jednego przedsiębiorcy wynoszą 

42,00 zł miesięcznie, z branży gastronomicznej 60,00 zł miesięcznie. Natomiast ilość odpadów 

jakie są wytwarzane wzrasta. Wzrost dochodu rozporządzalnego daje możliwość podwyższenia 

stawki opłaty za odpady komunalne. Propozycja jest, aby stawka rozporządzalna była na 

poziomie 2022 r. i wynosiła 29 zł za pojemnik przy częstotliwości wywozu odpadów dwa razy 

w miesiącu. Z analizy wynika ze deficyt budżetu wyniesie 900 000,00 zł. Przyjęcie 

proponowanego rozwiązania by zmniejszył deficyt wyniósłby 734 323,88 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej p. Zbigniewa Średnickiego o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji p. Zbigniew Średnicki poinformował, że Komisja nie 

zaopiniowała powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się również Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji p. Henryka Rykaczewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji p. Henryk Rykaczewski poinformował, że Komisja negatywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Radny p. Leszek Chodkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy jest możliwość weryfikacji 

oddawanych odpadów komunalnych przez przedsiębiorców. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska odpowiedziała, że nie ma 

takiej możliwości, ponieważ przedsiębiorcy korzystają ze wspólnych altan śmietnikowych. 

Dodała, że za altany śmietnikowe odpowiadają zarządcy.  

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że problemy poruszane 

przez Radnych są znane. W tej sprawie w przyszłym tygodniu zaplanowane jest spotkanie  

z zarządcami.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał, czy są gminy ościenne 

w których zastosowano inne rozwiązania, bądź przedsiębiorcy deklarują wyższe stawki.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska odpowiedziała, że gminy 

wiejskie nie mają takiego problemu. Najbliższa lokalizacja jest w Łomży, jednak tam również 

system się nie bilansuje.  

 

Radny p. Ryszard Kaźmierczak zwrócił się z pytaniem, czy planowane są podwyżki dla 

mieszkańców za odbiór odpadów komunalnych. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska odpowiedziała, że obecnie 

trwają prace nad przygotowaniem do nowego przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych. Z cen rynkowych wynika, że cena za 1 tonę wynosi powyżej 1 000,00 zł.  

W przypadku znacznego wzrostu ceny podwyżki będą musiały objąć wszystkich mieszkańców. 

 

Radny p. Ryszard Kaźmierczak wskazał, że w takim przypadku przedsiębiorca z terenu miasta 

będzie objęty podwójnie podwyżkami. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska odpowiedziała, że 

przedsiębiorca nie będzie objęty podwójnymi podwyżkami. Wyjaśniła, że proponowane 

obecnie rozwiązania dotyczą tylko przedsiębiorców. W przypadku konieczności zmiany stawek 

dla mieszkańców to przedsiębiorcy nie będą objęci tymi podwyżkami. 

 

Radna p. Barbara Laszuk powiedziała, że podwyżki muszą być, są nieuniknione, ale nie w takiej 

wysokości. Radna zapytała, jak wytłumaczyć mieszkańcom tak wysokie podwyżki, kiedy 

spółka PGK dobrze prosperuje i ma wysokie zyski. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska odpowiedziała, że spółka 

PGK jest to jedna z firm które startowały w przetargu. Jako spółkę obowiązują przepisy prawa 

oraz prawo finansowe. Naczelnik przypomniała sytuację, kiedy spółka PGK po kontroli 

Najwyższej Izby Kontroli zapłaciła karę za odbieranie odpadów komunalnych po cenie 

ryczałtowej, niższej niż rzeczywiście ponoszone koszty. Jest to niezgodne z prawem, aby 

spółka PGK dokładała do systemu SGOK.  
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Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, wysokości stawki opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Klimowicz, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Dariusz 

Janusz Matynka, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski 

PRZECIW (11) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, 

Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Henryk Rykaczewski, 

Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Korzeniowski, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Gosk 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że Rada Miasta 

Zambrów nie podjęła powyższej uchwały. 

 

d) odwołania Skarbnika Miasta Zambrów. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że do Przewodniczącego Rady Miasta Zambrów skierowane zostało pismo  

o odwołanie Skarbnika Miasta Zambrów p. Anny Sadowskiej – Piętak. Pani Anna Sadowska – 

Piętak zwróciła się z prośbą o zakończenie pracy w Urzędzie Miasta Zambrów. Jednocześnie 

Burmistrz Miasta Zambrów wyraził swoją wdzięczność za pracę Skarbnik Miasta Zambrów, 

podziękował za prace w tak trudnym czasie.  

 

Głosowano w sprawie: 

odwołania Skarbnika Miasta Zambrów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, 

Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan 

Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Kulesza 
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BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Korzeniowski, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Gosk 

 

(uchwałę nr 11/III/2024 dołączono do protokołu) 

 

10. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

Radny p. Henryk Rykaczewski odczytał pismo mieszkańców bloku mieszkalnego przy ul. Alei 

Wojska Polskiego 11 w sprawie zakłócania spokoju. Jednocześnie podziękował Burmistrzowi 

Miasta Zambrów za deklarację rozwiązania tego problemu. 

Radny p. Michał Klimowicz zapytał o planowane zamknięcie ul. Bema w związku z jej 

remontem. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki w imieniu mieszkańców 

ul. Sadowej zapytał, czy realizowana przebudowa, rozbudowa tej ulicy.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski potwierdził, że w planach była rozbudowa 

ul. Sadowej. Wskazane jest, aby ta droga była dokończona i dochodziła do Szkoły Podstawowej 

Nr 4. W ubiegłej kadencji planowana była zamiana dróg z Powiatem Zambrowskim, 

przygotowane było porozumienie, jednak do zamiany nie doszło, odmówiono zamiany dróg. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki zwrócił się z prośbą  

o sprawdzenie, czy szopa znajdująca się przy ul. Szymborskiej jest na terenie miasta. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że ten temat jest 

sprawdzany. 

Radna p. Katarzyna Kulesza zwróciła uwagę na liczne potrącenia na ul. Alei Wojska Polskiego. 

Radna zwróciła się z prośbą o dodatkowe ograniczenia. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że jest to droga krajowa 

nie mogą być zainstalowane progi zwalniające w tym temacie zrobiono już co było możliwe 

wykonane zostały zwężenia drogi oraz doświetlone zostały przejścia.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że kolejne 

posiedzenie Rady Miasta Zambrów planowane jest 17 września br. 

12. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk podziękował wszystkim za przybycie i udział  

w obradach, następnie zamknął III sesję Rady Miasta Zambrów. 

Na tym obrady III sesji zostały zakończone. 
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Przewodniczący  

Rady Miasta Zambrów 

Kamil Kowalczyk 

Przygotował(a): Karolina Kulesza 

 

Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 


